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Laren Griffie

Van: Corry Holtslag
Verzonden: maandag 18 januari 2021 15:39
Aan: Laren Griffie
Onderwerp: Fwd: klankbord

 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van: Leen van der Pols <leen@bijzonderlaren.nl> 
Datum: 18 januari 2021 om 14:29:35 CET 
Aan: Corry Holtslag <C.Holtslag@Laren.nl> 
Onderwerp: FW: klankbord 

Beste Corrie, 
  
Op verzoek van de projectleider Rabopark (de heer Mark Voerman) stuur ik je hierbij onze reactie 
op het resultaat van de klankbordgroep, waar ik als voorzitter van het Dorpsfonds Bijzonder Laren 
deel van heb uitgemaakt. Het verzoek is om dit als bijlage aan de door Voerman ingediende stukken 
toe te voegen.  
  
Met hartelijke groet, 
  
Leen van der Pols 
Voorzitter Bijzonder Laren 
  

Van: Leen van der Pols 
Verzonden: vrijdag 15 januari 2021 15:21 
Aan: Mark Voerman 
CC: Jan van Midden; astridkuyer@gmail.com; Jaap Smuling; Roel Willems 
Onderwerp: klankbord 
  
Beste Mark, 
  
Vanochtend hebben wij in het DB van het Dorpsfonds Bijzonder Laren gesproken over jouw verzoek 
aan mij om te participeren in de presentatie van het plan voormalige Rabobank aan de commissie 
c.q. raad. Het bestuur is van mening, dat de uitkomst van het proces in de klankbordgroep, 
tegemoetkomt aan de wens van Bijzonder Laren om naast de woonfunctie tevens ook economische 
bedrijvigheid op die plek te realiseren. Een (solitaire) bijdrage in het politieke debat achten wij op dit 
moment echter niet wenselijk.  
Het was voor mij persoonlijk een positieve ervaring om met u en de overige deelnemers over de 
locatie, de toekomstige functie en het ontwerp van gedachten te wisselen. Dit gebeurde telkens in 
goed overleg en met respect voor elkaars opvattingen. We wensen u met de positieve uitkomst van 
het thans voorliggende ontwerp veel succes in het verdere procesverloop. 
  
Met hartelijke groet, 
  
Leen van der Pols 
Voorzitter Bijzonder Laren 
  

Astam
Markeren
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